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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 7 februari 2017, ingekomen op 7 februari 2017, heeft u namens de 

PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennis genomen van het hierboven genoemde artikel: “Rijdt 
u even mee? Kilometerslang spoor van hennepafval langs weg in Bergen op 
Zoom (video)” op de website van BN DeStem? 
 

Antwoord: Ja. 

 
2. In Bergen op Zoom loopt het dumpen van (drugsafval) zo uit de hand, dat de 
roep om meer toezicht en surveillance aldaar steeds duidelijker wordt.  Deelt dit 
college de mening van de PVV-fractie dat er direct meer toezicht en handhaving 
moet komen in de strijd tegen dumpingen en voor de bescherming van de 
Brabantse natuur? Zo nee, waarom niet? 
 

Antwoord:  Neen. Er wordt al veel gedaan om het toezicht en handhaving in de 

Brabantse natuur en in buitengebied te intensiveren. Inmiddels is Samen Sterk In 

het Buitengebied (SSIB) uitgegroeid tot een Brabant brede netwerkorganisatie 

waarin naast 64 Brabantse gemeenten ook de waterschappen, terrein 

beherende organisaties, omgevingsdiensten, openbaar ministerie, politie en de 

provincie aan deelnemen. Het handhavingsteam van het SSIB spant zich in om 

het Brabantse buitengebied en de natuur schoner en veiliger te maken. 
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3. Welke maatregelen gaat dit college nu nemen om het toezicht en de 
handhaving in de Brabantse natuur te vergroten?  
 

Antwoord: Zoals hiervoor aangegeven werken wij als provincie samen met de 

partners en willen we deze samenwerking verder versterken. 

 
4. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat de pakkans van 
afvaldumpers in de Brabantse natuur vergroot moet worden? Zo nee, waarom 
niet?  
 

Antwoord: Ja.  

 
5. Welke maatregelen kan dit college nemen om de pakkans van afvaldumpers 
in de Brabantse natuur te vergroten? 
 

Antwoord: Onze inzet is om het SSIB verder te versterken door te bevorderen 

dat de huidige partners de meerwaarde van SSIB blijven inzien en zich daaraan 

blijven committeren. Daarnaast is het onze ambitie om de samenwerking tussen 

het SSIB en andere overheidspartners ook te intensiveren. Voor het vergroten 

van de pakkans is het belangrijk dat niet alleen het handhavingsteam van het 

SSIB in het buitengebied beschikbaar is, maar ook dat alle inwoners in Brabant 

worden geactiveerd om ogen, oren en neus in te zetten voor een schoon en 

veilig buitengebied.  

 
6. De teelt van drugs is niet meer in de handen van kruimeldieven, maar van de 
georganiseerde misdaad. Volgens de PVV is het van groot belang dat de 
georganiseerde misdaad zo breed mogelijk wordt bestreden en in dat licht pleit 
onze fractie ervoor om verder te kijken dan alleen de Taskforce Brabant 
Zeeland. Zo zou op het gebied van toezicht de aansluiting gezocht kunnen 
worden bij Defensie. Bij Defensie traint men vaak in bossen en er zou een 
samenwerking opgezet kunnen worden om trainingen/oefeningen te houden op 
hotspots, met als resultaat extra toezicht in deze gebieden. Ook zou 
samenwerking aangegaan kunnen worden met politieteam Courage, zodat er 
ook ingezet kan worden op de aanpak van teelt/productie van drugs.   
 

Antwoord: Wij nemen kennis van uw suggesties. 
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7. Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat er ook gezocht moet 
worden naar vernieuwende oplossingen in de strijd tegen afvaldumpingen, zoals 
samenwerking met Defensie en het politieteam Courage? Zo nee, waarom niet? 
 

Antwoord: Ja. Wij delen uw mening dat ook gezocht moet worden 

vernieuwende oplossingen.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


